
Zápis z 5. jednání komise životního prostředí ze dne 15.11.2021 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Ing. Iva Bartizalová, Dan Dědič, Pavel Frydrych, Bc. Lukáš Vápeník, Josef 

Votava 

Omluveni: Lukáš Kousal, Tomáš Pařízek  

Neomluven: Matěj Ivan. 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener 

 

Zahájení jednání: 18:08 

Konec jednání: 19:20 

 

Usnášení schopná ANO 

 

 

 

1. Informace z OŽP 

• Ing. Flener informoval KŽP o nové výsadbě stromů na katastrálním území Roztoky 

a Žalov. Na území Roztok bylo a do konce listopadu bude vysazeno 15 stromů 

jako náhradní výsadba za uschlé a staré stromy. Na některých místech došlo i 

k výsadbě nových stromů. Na katastrálním území Žalov došlo k výsadbě 18 kusů 

ovocných stromů. Paní Ing. Bartizalová se dotazovala, jakým způsobem bude 

prováděná následná péče o vysazené stromy na K.ú. Žalov. Ing. Flener informoval 

Ing. Bartizalovou o tom, že zálivka by měla proběhnout v tomto týdnu. Z důvodu 

problematického terénu v oblasti nově vysázeného stromořadí, byl osloven pan 

Laštovka, zda by nepomohl se zálivkou ve složitém terénu (p. Laštovka vlastní 

traktor). Pan Laštovka souhlasil.  

2. Intenzifikace sběru odpadů Roztoky 

• Ing. Štifter informoval KŽP o adresném svozu odpadu plast/papír. Na první čtyři 

měsíce byla vybrána na svoz papír/plast společnost FCC Regios a.s., došlo 

k oslovení i jiných firem AVE a Pražské služby a.s.. Společnost AVE nabídku 

nezaslala a Pražské služby a.s. nabídly službu na svoz papír a plast za vysokou 

cenu.  První svoz proběhne ve čtvrtek 2.12. 2021 plast a za čtrnáct dnů 16.12. 

proběhne svoz papíru. Svoz nádob na plast a papír bude prozatím probíhat 

jedenkrát do měsíce.  

• Pan Frydrych se dotazoval, zda dojde ke zrušení některých sběrných hnízd na 

území Roztok a Žalova. Pan Ing. Štifter informoval komisi, že prozatím se určitě 

stávající místa rušit nebudou. Adresný svoz se vyhodnotí zhruba po 3 měsících.  

Ing. Štifter vyjádřil názor, že dojde k přehodnocení využívání nádob 1100 l na 

papír a pravděpodobně počtu kontejnerů na některých stanovištích. 

 

 

3. Odkup použitých jedlých olejů a tuků 

• Ing. Flener přednesl KŽP nabídku od společnosti Makrolis CZ s.r.o na odkup 

použitých olejů a tuků. Nabídka od společnosti Makrolis CZ s.r.o. je 6 kč za kg. 

Nádoba na výkup tuků by byla umístěna na sběrném dvoře Roztoky.  

• Bc. Vápeník navrhuje prověřit možnost i jiných nabídek. Odbor životního 

prostředí prověří. KŽP navrhuje, aby byla problematika výkupů olejů a tuků, 

konzultována s ředitelem technických služeb p. Sládkem.  



 

4. Těžba dřeva v Roztockém háji 

• Ing. Flener, informoval o plánované těžbě v Roztockém háji. Článek o těžbě vyjde 

v městském měsíčník ODRAZ.  Dále bude odbor životního prostředí informovat 

občany na Facebooku. 

 

5. Důsledná koordinace mezi OŽP a OSRM 

• Pan Votava zdůraznil, že je nutná lepší koordinace mezi odborem správy a 

rozvoje majetku a odborem životního prostředí. O některých akcích se výše 

uvedené odbory navzájem neinformují.  

 

6. Plán výsady zeleně 

• Ing. Štifter navrhuje prověřit, zda je nějaký koncepční plán na údržbu a rozvoj 

zeleně ve městě. Zeleně v katastru  měst a je hodně, ale je různého stáří, kvality a 

zdravotního stavu. V některých lokalitách je nutné počítat z rekonstrukcí 

(výměnou) porostů. Plán by usnadnil získání dalších dotací. 

 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                           Ověřil: Ing. Martin Štifter 


